
Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä    
 
Lepolan koulu    
 

Kokous 19.12.2023 klo 9:15–10 Teams-kokous 
    
Osallistujat:     
 
Riitta Katajamaa, sisäilma-asiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri 
Simo Aravuori, työsuojeluvaltuutettu 
Pia Gummerus, terveystarkastaja  
Mervi Heikkinen, rehtori  
Anssi Isola, tekninen isännöitsijä 
Minna Kuusisto, huoltajien edustaja  
Anne Lindfors, työterveyshoitaja 
Virpi Liukkonen, kouluterveydenhoitaja  
Sirpa Salo, henkilökunnan edustaja 

 

Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
a. Työterveydenhuolto  
Neljä oireilmoitusta edellisen kokouksen jälkeen. Tilat, joissa oireilua esiintyy: 
kivikoulun ylä- ja alakerta, luokkatilat 103 ja 104, luokkatilat 302 ja 303, varasto 308, 
sisäliikuntavarasto, liikuntasali, liikuntasalin aulatila, kellarikerroksen välinelainaamo. 
b. Oppilaiden terveydenhuolto  
Ei uusia ilmoituksia. 
c. Esimiehen tieto  
Ei varsinaisia ilmoituksia. Samat tilat ongelmallisia, jotka työterveyshuoltoon 
ilmoitettu. 
d. Työsuojelu 
Neljä kivikoulussa työskentelevää oireilevaa henkilöä ottanut yhteyttä. Ylipäätään 
oireilu alkaa kivikoulussa ja loppuu, kun siirretään pois kivikoulun tiloista. 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
a. Tutkimukset 
Terveysvalvonnan tarkastus koululle tehtiin 11.10. Kivikoulun ja liikuntasalin aulatilan 
sisäilman laadusta tullut valituksia. Liikuntasalin aulan mikrobiperäisen hajun syy 
tulee selvittää ja korjata. Kivikoulun osalta tulee selvittää ja korjata seikat, jotka 
mahdollisesti voivat aiheuttaa tilojen käyttäjille terveyshaittaa.  
b.  Korjaukset 
Ilmanvaihtojärjestelmä on puhdistettu ja säädetty. Freesi-anturoiden paikkoja on 
muutettu. 

4. Uudet toimenpiteet  
Liikuntasalin, liikuntasalin aulan ja kivikoulun osalta laadittu tutkimussuunnitelma. 

5. Viestintä 
Laaditaan tiedote tulevista tutkimuksista. 

6. Seuraavan kokouksen sopiminen 

Seuraava kokous 14.2.2024 klo 9:15 


